

#### 测量管理体系认证(AAA)证书

MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATE

证书号: ISC-2022-1512

兹证明

#### 广东高美空调设备有限公司

统一社会信用代码: 9144078357239122XR

注册地址: 开平市翠山湖新区翠山湖大道 22号1座、2座、3座、4座、5座、6座、7座

生产经营地址: 开平市翠山湖新区翠山湖大道 22号1座、2座、3座、4座、5座、6座、7座

符合 GB/T 19022-2003/ISO10012-2003《测量管理体系-测量过程和测量设备的要求》标准的全部要求,对产品质量、经营管理、环境监测、安全防护、能源管理等方面起到计量保障作用。特发此证(认证范围见证书附件)。

This is to certify your measurement management system conforms to all the requirements of ISO10012:2003 "Measurement management system-Requirements for measurement process and measurement equipment".

首次发证日期: 2018 年 02 月 08 日 换 发 日 期: 2025 年 09 月 10 日 发证日期: 2022 年 12 月 25 日 有效日期: 2028 年 02 月 07 日

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核,监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审查报告为准本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询



证书二维码

签发人: 10.以13.

认证机构:

北京国标联合认证有限公司 2/0<sub>105076</sub> 1838



### 测量管理体系认证(AAA)证书 附件

MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATE ATTACHMENT

证书号: ISC-2022-1512

认证范围: 生产、销售: 中央空调大小风柜、盘管风机、冷凝器、 客车空调、抽湿机、窗机、空气清新机、分体空调及 其它小家电、 5至1500 匹中央空调及其配套件、净化空调系列及其配套设施及提 供相关的售后服务;空调 设备检测服务;承接资质许可范围内的 空调设备安装工程。

签 发 人:

认证机构: 北京国标



# MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATE

Registration No.: ISC-2022-1512

This is to certify that

Guangdong Cold Magic Air-conditioning Equipment Co., Ltd.

The social credit code: 9144078357239122XR

Registered Address: Building #1, #2, #3, #4, #5, #6, #7, No. 22 Cuishanhu Road, Cuishanhu New District, Kaiping City Audit Address: Building #1, #2, #3, #4, #5, #6, #7, No. 22 Cuishanhu Road, Cuishanhu New District, Kaiping City

This is to certify your measurement management system conforms to all the requirements of ISO10012:2003 "Measurement management system-Requirements for measurement process and measurement equipment".

Date of first Issue: 2018-02-08

Change

Issue

Date: 2022-12-25

Date: 2025-09-10

Expiration Date: 2027-02-07

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website (www.cnca.gov.cn)

Search (www.china-isc.org.cn)

Cert code

Issued by:

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.

TEL (+86 10) 82252376



## MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATE ATTACHMENT

Registration No.: ISC-2022-1512

This certificate covers the following scope of

Production and sales: air handling unit, coil fans, condensers, bus air conditioners, dehumidifiers, window-type air conditioners, air purifiers, split-type air conditioners and other household appliances; air-conditioners with capacity of 5 to 1500 horsepower and their supporting parts; hygiene air-conditioning series and their supporting facilities; and provide relevant after-sales services. Air-conditioning equipment testing services. Undertaking air-conditioning equipment installation projects within the scope of qualification permits

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.